
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 32/2022 

 

XXXII Posiedzenie w dniu 8 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 8 marca 2022 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radny Jacek Jańczak – nieobecny 

Radny Marcin Porzucek – nieobecny 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Wiesław Glapka – Wójt Gminy 

Andrzej Konieczny – Skeretarz Gminy 

Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy 

Violetta Kolendowicz – Kierownik GOPS w Piaskach 

 

Tematy posiedzenia:  

1. Możliwość otrzymania dofinansowania zewnętrznego 

2. Informacja z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na terenie Gminy Piaski: 

Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej, Program –„Opieka wytchnieniowa”, Usługi opiekuńcze 

dla osób i rodzin potrzebujących stałej lub jednorazowej pomocy ,DPS-y 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 257 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 

2022r. 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 258 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2022-2027 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 259 w sprawie zmiany granic sołectwa Piaski i  sołectwa 

Strzelce Wielkie, gmina Piaski 

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 260 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Piaski 

7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 261 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Piaski w 2022 roku 

8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 262 w sprawie metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

9. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 263 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez 

wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Piaski. 

10. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 264 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 



dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piaski 

11. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 265 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Piaski na lata 2022-2026 

12. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 266 w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości: Bodzewo, Michałowo, Strzelce Małe, Strzelce Wielkie, 

gmina Piaski. 

13. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 267 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na terenie Gminy Piaski 

na lata 2022-2025 

14. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Możliwość otrzymania dofinansowania zewnętrznego 

Możliwość otrzymania dofinansowania zewnętrznego szczegółowo omówił Sekretarz Gminy.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 2. Informacja z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na terenie Gminy 

Piaski: Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej, Program –„Opieka wytchnieniowa”, Usługi 

opiekuńcze dla osób i rodzin potrzebujących stałej lub jednorazowej pomocy ,DPS 

Temat z planu pracy  Komisji Budżetu i Rozwoju – I kwartał. 

Informację z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piaskach przedstawiła 

Violetta Kolendowicz, Kierownik jednostki.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 257 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 

gminy na 2022r. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 258 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2027 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 259 w sprawie zmiany granic sołectwa Piaski i  

sołectwa Strzelce Wielkie, gmina Piaski  

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 260 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy 

Piaski  

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 261 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Piaski w 2022 roku 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 



Ad. 8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 262 w sprawie metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad.9. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 263 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej 

poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Piaski. 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad.10. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 264 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piaski 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad.11. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 265 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Piaski na lata 2022-2026 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad.12. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 266 w sprawie: Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości: Bodzewo, Michałowo, Strzelce Małe, 

Strzelce Wielkie, gmina Piaski. 

Projekt uchwały przedstawił  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad.13. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 267 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na terenie Gminy 

Piaski na lata 2022-2025 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad.14. Sprawy bieżące. 

 

W wolnych głosach i wnioskach radni poruszali temat odbioru śmieci komunalnych, naboru do 

przedszkola na terenie Gminy Piaski, remontu Centrum Kultury i Biblioteka, odbioru śmieci 

komunalnych, wynajmu, sprzedaży i remontów lokali socjalnych, naboru dzieci do przedszkola, 

działaniach podjętych na rzecz Ukrainy, budowy obwodnica DW nr 434 oraz DK12, rekultywacji 

stawu w Strzelcach Małych i Strzelcach Wielkich, internetu światłowodowego od firmy INEA, akcji 

sprzątania świata prowadzoną przez firmę MONDI SIMET oraz złożonych wnioskach do Rządowego 

Funduszu Polski Ład. Radni przedyskutowali temat sterylizacji wolnożyjących kotów. Pan Wójt 

omówił sprawę budowy nawierzchni drogi przy ul. Świętego Filipa Nerii.  
 

Radna Justyna Sarbinowska zapytała czy firma odbierająca  śmieci ma ustaloną trasę. Dodała, że nie 

zawsze jeżdżą tak samo, nie zawsze zabiorą wystawione śmieci, które stoją  przy drodze głównej.  

Wójt odpowiedział, że w sprawie odbioru odpadów komunalnych zostało wystosowanych  dużo pism, 

przeprowadzono wiele rozmów, sprawa jest monitorowana.  



Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę, że osoby mieszkańcy budynku komunalnego przy ul. 

Szpitalnej to osoby potrzebujące pomocy, zapytała o naprawę dachu w przylegających garażach oraz 

łazienki znajdujące się w budynku. 

Wójt odpowiedział, że jest pewna osoba, która tym mieszkańcom pomaga, konserwator nie wyraża 

zgody na rozbiórkę garaży. Dodał, że będzie wydzielony korytarz dla mieszkającej tam kobiety z 

córkami.  

 

Radna Justyna Sarbinowska zapytała o wykup lokali,  jaka bonifikata dla najemcy, jaki % , czy były 

sprzedaże, zapytała również o położenie ostki przy budynku komunalnym na ul. Dworcowej  

Wójt poinformował, że sprzedany został budynek na Warszawskiej, co do bonifikaty to w chwili 

obecnej nie pamięta, a kostkę założy ZUK w Piaskach.  

Radna Beata Tyrakowska zapytała o remont mieszkania w miejscowości Lipie  

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie zostało wyremontowane.  

Radna Justyna Sarbinowska pytała o ilość osób potrzebujących mieszkania w Gminie Piaski 

Wójt wyjaśnił, że na terenie gminy są dwa mieszkania, jedno jest wolne, które nie będzie 

wynajmowane.  

Następnie omówiono sprawy dotyczące uchodźców, między innymi meldunku, pobytu w 

przystosowanych do tego ośrodkach, spraw oświatowych, pracy oraz podejmowaniu działań w 

prowadzeniu zajęć integracyjnych.   

Radna Hanna Powicka zapytała czy w szkole powstanie oddział przedszkolny dla 3 latków. Dodała, że 

ma informację, że taki oddział nie został utworzony.  

Sekretarz odpowiedział, że nie było naboru dla 3 latków w oddziale przedszkolnym mieszczącym się 

w szkole, dodał, że do przedszkola  dostana się wszystkie dzieci, jeżeli będzie potrzeba to będzie 

grupa 3 i 4 latków. Nie ma potrzeby otwierania nowego oddziału.  

Wójt poinformował, że ze względu na koszty może zdarzć się tak, że  przedszkole w Strzelcach 

Wielkich zostanie przeniesione do szkoły w Piaskach. 

Następnie Sekretarz przedstawił wnioski złożone do Rządowego Funduszu Polski Ład.  

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę na zapadnięte studzienki przy …… 

 

poruszył temat sterylizacji kotów na terenie Gminy Piaski.  Dodał, że Stowarzyszenie NOE  chce się 

zwrócić do gmin z propozycją, podwojenia kwoty przeznaczonej przez Gminę. Uznał, że należy się 

pochylić się nad tematem i zabezpieczyć środki.  

Radna Hanna Powicka uznała, że to jest ważne. Dodała, że zna osoby które działają  dla zwierząt. 

Mieszkańcy zajmują się zwierzętami z własnych środków, można im w ten sposób pomóc.  

 

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę, że Stowarzyszenie NOE przygotowało na przytulisku trzy 

wybiegi oraz pomagali właścicielom zwierząt w sterylizacji. 

Wójt poinformował, że gmina ma otrzymać zwrot środków z schroniska w Henrykowie i te pieniądze 

można przeznaczyć na sterylizację kotów.  

  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o pismach wpływających do biura rady w okresie 

międzysesyjnym: 

- Ekologia w Piaskach i pomoc dla Matyldy.  

Przypomniał również o złożeniu oświadczeń majątkowych.  

 

  

 

Przewodniczący posiedzenia  

            

Maria Wesołek  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


